
Bestyrelsesmøde d.01-03-23 Lejerbo afd.725-0 
 
 
Til stede: Jørgen, Henrik, Lars Bo, Anna Lise og Tina 
 

1. Formanden bød velkommen.  
 

2. Referat fra sidste møde blev godkendt. 
 

3. Konstituering af bestyrelsen: Jørgen fortsætter som formand. 
 

4. Information fra varmemesteren: Der vil inden så længe stå en sprøjte med algefjerner i 
”Generatoren” til fri afbenyttelse. Der bliver sendt en seddel rundt omkring tidspunkt for 
rensning af vores ventilatorer på vores badeværelser og vores køkkener. Indtil videre 
bibeholder vi de udendørslamper vi har, da det bliver for dyrt at udskifte dem til intelligens-
belysning, som vi nævnte på årsmødet. Vi får sprøjtet for alger på facade og 
belægningsfliser. Lars Bo vil kontakte kommunen for at forhøre sig omkring beskæring af 
træerne på Thrigesvej.    

 
5. Information fra formanden: Til info bliver vores elevatorer stadig serviceret af firmaet: 

”KONE”. Gæsteværelserne er shinet op med nye gulve, ekstra rengøring og nye gardiner. 
 

6. Evaluering af årsmødet: Enighed om at vi fik et fint lokale med mulighed for brug af 
kørestol og stemning for at fastholde ”Eyde” som afholdelse af årsmøde. Der blev, som 
informeret i årsmødereferatet, stemt og vedtaget, at der skal betales 100 kr. for brug af 
fællesstrøm til opladning. De som ønsker at gøre brug af dette, skal henvende sig til 
varmemester Lars Bo for at få et skema.  
 

7. Grillfest bliver i år fredag d.2/6, så sæt allerede nu et kryds i kalenderen og tag din nabo 
med ;-) 
 

8. Bordet rundt: Intet nyt denne gang.  
 

 
 

 
 

Næste bestyrelsesmøde er onsdag d.28-06-2023 kl. 16.30 
 
 

Referent Tina 


